
Referat fra bestyrelsesmøde den 8.4-2010 
 

• Referat godkendt 
• Gennemgang af hjemmeside herunder championatslister ved Jan. Nyt opfølgende møde med 

Jan omkring igangsættelse af nye ideer på hjemmesiden. 
 

• Påskefesten gik godt, der var god tilslutning og det var en hyggelig formiddag. Næste år skal 
der reklameres tidligere og vi skal have Midtsjællands Folkeblad ud, de vil gerne skrive lidt 
om hvad vi går og laver. 

• Der arbejdes fortsat på handleplanen anno 2010 
• Der er aftalt nye møder med Fonden i maj. 

 
• Der er tilmeldt 4 fra bestyrelsen til temaaften omkring den nye hestelov. 
• Der er kommet nye nøgler, de er udleveret til bestyrelsen. 
• Der kommer nyt halm i denne uge. 
• Der er ikke indkøbt nye ponygames materialer endnu, det kommer snarest. 
• Der er afholdt bomvaske møde i juniorudvalget. Flot arbejde piger! 

 
• Omrokering i driftudvalget. Dette består nu af Jette, Jeanette og Vibeke. 

 
• Møddingen tømmes snarest 
• Stævnelørdag den 10.4 med 50 startende, flot. 

 
• Ridestierne arbejdes der stadig på. Udkastet lå hos Johan Scheel. Gitte Friis tager kontakt. 
• Ridehusbund tilskud er søgt og der kommer besøg fra kommunen med henblik på netop 

tilskud i maj. 
• Vi forventer bunden skiftes midt i maj. 
• Der arbejdes på at reviderer vores brochure, den skal med ud til stævner. 

 
• Der arbejdes på at få Spring og dressur kurser op at stå på Vestervang. 

 
• Ryttermærke 3 forventer at gå til prøve indenfor 3 uger med en flot tilslutning. 

 
Afbud   Deltagelse 
Ida   Vibeke 
   Jeanette 
   Joan 
   Gitte 
   Lone 
 
 

 


